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زهرا شیخ در تشریح نشست روز سه شنبه، 23 فروردین ماه کمیسیون بهداشت و درمان مجلس از حضور وزیر تعاون، کار و
رفاه اجتماع در این کمیسیون برای پاسخگوی به سوالات نمایندگان خبر داد و گفت: سوال ی از نمایندگان در نشست مطرح
شد و پس از بحث و گفت و گو مابین وزیر و نماینده سوال کننده ی ماه به عبدالمل برای رسیدگ به موضوع مهلت داده
.شد

دارو و تجهیزات پزش پیامدهای حذف ارز ترجیح شنبه کمیسیون با موضوع بررسوی ادامه داد: با توجه به نشست روز ی
و راهارهای کاهش هزینه پرداخت از جیب مردم توسط بیمهها و تامین نقدین مراکز تولیدی با حضور وزیر بهداشت و
،مرکزی، ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز، سازمان نظامپزش از سازمان برنامه و بودجه، صمت، اقتصاد، بان مسئولان
.بیمهها، دستاههای امنیت و فعالان حوزه دارو نامهای تنظیم و به رئیس مجلس ارسال شد

نماینده مردم اصفهان در مجلس یازدهم ادامه داد: در نامه آمده است که متأسفانه به علت مشلات پیشآمده و افزایش قیمت
جلسه مذکور برگزار شد که متأسفانه نتیجهای که امیدوارکننده باشد از توضیحات مسئولان اجرای دارو و تجهیزات پزش
حاضر در جلسه بهویژه بان مرکزی و سازمان برنامه و بودجه به دست نیامد و از بهمنماه سال گذشته تاکنون ارزی از سوی
بان مرکزی برای این امر تخصیص نیافته و منابع ریال آن نیز از سوی سازمان برنامه و بودجه به بیمهها پرداخت نشده است
و همچنین پییریهای رییس کمیسیون بهداشت به عنوان نماینده قوه مقننه در ستاد مل مبارزه با کرونا علیرغم دستورات
صریح رییس رییسجمهور برای رفع مشلات تاکنون منتج به نتیجه نشده است بنابراین دستور دهید به هر طریق که صلاح
لات مذکور اقدامات لازم انجام شود؛ در صورت عدم اتخاذ تدابیر لازم تنشهای امنیتو برای رفع مش دانید موضوع بررسم
.و اجتماع دوراز ذهن نیست

شیخ یادآور شد: در ادامه نشست روز یشنبه رییس سازمان غذا و دارو و شرکتهای تولیدکننده دارو در کمیسیون حضور
یافتند و به بررس ادامه موضوع پرداختیم؛ تولیدکنندگان مطرح کردند که وقت قیمتهای حامل انرژی ده برابر شده چونه
قیمتهای دارو نباید افزایش پیدا کند و ط سه سال که افزایش قیمت دارو نداشتیم و قیمتها ثابت مانده بر روی کیفیت دارو
.تاثیرگذار بودهاست که در این رابطه نیاز است تدابیری برای آنها اتخاذ شود

سخنوی کمیسیون بهداشت و درمان مجلس افزود: سرانه دارو برای هر فرد 57 دلار بوده است که براساس آن باید تصمیمگیری
شود و نباید در مورد دارو تصمیم غیرمنطق گرفت؛ کسان که در حوزه دارو فعالیت مکنند مطرح کردند ما آسیب زیادی را
ط چند سال متحمل شدیم و م توانیم بر روی صادرات کار کنیم و اعضای کمیسیون تاکید کردند اگر بحث ارز ترجیح نباشد
.مشل ندارد و ما متوانیم موضوع را دنبال کنیم تا مشل حل شود

وی ادامه داد: همچنین در نشست تاکید شد که براساس مصوبه مجلس قیمت دارو و تجهیزات مصرف نباید نسبت به شهریور
1400 افزایش یابد و باید ثابت بماند؛ البته برخ تفسیر مکنند که رئیسجمهور هم بر این موضوع تاکید کرده و اگر قرار است
ثابت بماند باید از جیب مردم برداشته نشود و بیمه ها باید پرداخت کنند که در هر صورت قانون به صورت صریح تاکید کرده
که نباید قیمت از شهریور ۱۴۰۰ بالاتر برود و تفسیر دیر با خود مجلس است و بس از طرف متول اصل امر سلامت و بحث
سامانده بازار دارو وزارت بهداشت است که به وزارتخانه تلیف شد که این مسائل را پییری کنند؛ اعضای کمیسیون تاکید
کردند با توجه به اینه از بهمن 1400 تا کنون هیچ ارزی از بان مرکزی برای واردات و مواد اولیه دارو تخصیص داده نشده
.بان مرکزی ملف شود سریعتر تخصیص ارز و نرخ آن را مشخص کنند و اقدامات لازم را انجام دهند

شیخ یادآور شد: از آنجای که در مدت که مسئولان سازمان غذا و دارو عوض شدند تاکنون کمیته قیمتگذاری دارو تشیل
نشده بنابراین ملف شدند هرچه سریعتر کمیته تشیل شود و اطلاعات شفاف و روشن به مردم اطلاعرسان شود؛ تعیین تلیف
موضوع ارز داروی برای شرکتهای تولید کننده هم مطرح شد چون چرخه تولید و فرآورده زمان بر است و باید ملاحظات
خاص خود را داشته باشد البته تاکید شد اگر قرار است حذف دارو پلان انجام شود دولت باید به صورت دقیق اعلام کند بر
توان یپذیر است و نمقرار است این کار را انجام دهد زیرا عرصه دارو ریس و در چه مدت زمان با چه روش ،چه اساس
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شبه برای آن تصمیم اتخاذ کرد؛ در هر صورت نران ما برای مردم است و نباید در تصمیمگیریها آسیب ببینند و دود
.مشلات به چشم مردم برود
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